



### **Don D'Souza, P.Eng.**

**Association of Professional Engineers and Geoscientists of Alberta  
Master of Environmental Management (MEM)  
Yale University**

**Don D'Souza, P.Eng.**, is interested in understanding how natural resource companies, particularly energy companies, interact with environmental policy development. Don's studies will focus on environmental policy analysis and development, as well as corporate management and strategy, to better understand how companies can promote progressive environmental policies and sustainable development. With the public increasingly demanding stronger environmental performance from natural resource companies, there is a need to better determine how best to manage our resources in a way that balances environmental, societal, and economic costs. Don believes engineers should play a crucial role in this process to ensure that technological considerations and systems-thinking are accounted for. After completing his degree, he would like to go on to work on environmental policy issues related to energy development in Canada and abroad.

**Don D'Souza, P.Eng.**, cherche à comprendre comment les entreprises du secteur des ressources naturelles, en particulier les sociétés énergétiques, interviennent dans l'élaboration des politiques environnementales. Ses études seront axées sur l'analyse et l'élaboration des politiques environnementales, ainsi que sur les stratégies commerciales et l'administration des affaires, afin de mieux comprendre comment les entreprises peuvent promouvoir des politiques environnementales progressistes et un développement durable. Le public étant de plus en plus exigeant à l'égard de la performance environnementale des entreprises d'exploitation des ressources naturelles, il est nécessaire de mieux déterminer comment gérer nos ressources d'une façon qui équilibre optimalement les coûts environnementaux, sociaux et économiques. Don D'Souza croit que les ingénieurs devraient jouer un rôle crucial dans ce processus afin de garantir la prise en compte des aspects technologiques et systémiques. Après l'obtention de sa maîtrise, M. D'Souza aimerait continuer à travailler dans le domaine des politiques environnementales reliées au développement énergétique au Canada et à l'étranger.